



# 社會關愛獎項計劃申請表

## Social Caring Awards Scheme Application Form

- 亞洲社會關愛領袖獎 Asian Social Caring Leadership Award  
 亞洲社會關愛女領袖獎 Asian Social Caring Female Leadership Award  
 社會關愛企業卓越獎 Outstanding Social Caring Organization Award  
 社會關愛中小企業卓越獎 Outstanding Social Caring SME Award
- (Can choose more than one item)  
(可選擇多項)

Organization Name (English):		機構名稱 (中文):	
Organization Address 機構地址:			
Nature of Business 業務性質:	No. of Staffs 職員人數:	Leader's Name 領袖名稱: (English) (中文)	
Organization Tel. No. 機構電話:		Organization Email 機構電郵:	
Contact Person 聯絡人:		Position 職位:	

### Declaration 聲明

I declare that I have been authorized by the Signatory organization of this application to make the following declarations  
本人謹此聲明，已獲此申請表格中的簽署機構授權，作出以下聲明

- (1) that the organization agrees to abide by the Code of Ethics and Regulations Governing the Use of the Social Caring Pledge Logo & commits to fulfill the promises stated in the Social Caring Pledge.  
本機構同意遵守「社會關愛企業」標誌的使用條款(<http://bit.ly/SERA-Logo-Usage>)及履行「社會關愛企業約章」內之承諾；
- (2) that the organization authorizes SERA to use the company logo & information for promotional use legally.  
本機構授權社會企業研究院合法地使用本機構的資料及商標作推廣用途；
- (3) that the organization understands that it will have the right to use the logo free of charge for 1 year upon approval of enrollment, and that if the organization wishes to extend its right of use after that, a renewal fee will be payable annually.  
本機構明白成功申請後，首年的標誌行政費用可獲豁免。如本機構其後有意申請標誌續期，則須繳付行政費用。

Authorized Signature 授權簽署: \_\_\_\_\_ Organization Stamp 機構蓋印: \_\_\_\_\_

Name & Title 姓名及職銜: \_\_\_\_\_ Date 日期: \_\_\_\_\_

申請領袖/機構請填妥申請表，連同其它資料，透過以下方式提交：  
電郵：info@seraasia.org，或  
傳真：(852) 2706 9668，或  
郵寄：香港港島東英皇道979號太古坊康橋大廈8樓。

提交資料：

- 文字資料：個人/企業簡介(約500字)
- 圖片資料：彩色個人證件照1張 (300dpi像素或以上)或企業標誌 (AI 或300dpi像素或以上圖片)
- 視頻資料：個人或企業簡介視頻 (如有)

Regulations Governing the Use of the Social Caring Pledge Logo please refer to:

社會關愛企業計劃標誌使用規則請詳閱：



<http://bit.ly/SERA-Logo-Usage>